
 

Verslag Presidium 18 maart 2025 
 
Datum 18 maart 2025 
Tijd 18.15 uur – 19.10 uur 
Locatie CR Kamer secretaris 
Voorzitter 
Aanwezig 

Roland van Kessel 
R. van Kessel, G. Rijkers, P. Beelen, K. van Laarhoven, A. van de Burgt, W. 
Swinkels, P. Bemelmans, P. Stawiarska, E. Jacobs  
 

Bijzonderheden • G. Rijkers vervangt C. van Rooij 

 

1 
 

Opening 
R. van Kessel moet uiterlijk 18.45 uur vertrekken ivm afscheid van burgemeester 
Ederveen (Valkenswaard). K. van Laarhoven vervangt hem als voorzitter. 
 

2 
 

Actuele ontwikkelingen 
Bezoek staatssecretaris W&I: deze heeft toegezegd het financiële tekort van NS ten 
behoeve van de beveiligingsmaatregelen aan te vullen. Hierdoor wordt het gebruik 
van station Maarheeze gewaarborgd. 
 
Het gesprek met minister Faber heeft plaatsgevonden. Ook over de inhoud van een 
aansluitend bilateraal overleg kan op dit moment nog niets gedeeld worden. 
 
Op het verslag van de klachtencommissie naar aanleiding van de klachtprocedure is 
nog geen reactie ontvangen.  
 

3 
 

Vaststellen verslag van de vorige presidiumvergadering 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Lange Termijn Agenda 
De LangeTermijnAgenda is geactualiseerd. Op basis van het mutatieoverzicht 
worden onderwerpen uit de begroting toegevoegd. 
Ook de toezeggingen van het college uit de adviescommissie en raadsvergadering 
en aangenomen moties worden toegevoegd aan de LangeTermijnAgenda. 
  

5 
 

Activiteitenplanning 
Bijeenkomst bestuur de Borgh 
In de vorige vergadering van het presidium is besloten 13 mei te reserveren om op 
uitnodiging van het bestuur van De Borgh een werkbezoek te brengen. Navraag 
heeft geleerd dat hier sprake is van een misverstand. Het bestuur van de Borgh is 



 

wel bereid om in een bijeenkomst in het gemeentehuis een toelichting te geven op 
de huidige stand van zaken. 
Het presidium besluit een bijeenkomst uit te stellen en in te plannen nadat de 
evaluatie inzake de Borgh is afgerond. 
 
Toegevoegd in de planning: informatiebijeenkomst 24 juni over IBOR en VGRP 
(Integraal beheer openbare ruimte & Water en rioleringsplan) 
 

5.1 
 

Klankbordgesprek burgemeester 
Na het zomerreces wordt het klankbordgesprek met de burgemeester ingepland. 
Om dit gesprek voor te bereiden is het van belang om te weten welke raadsleden dit 
gesprek zullen gaan voeren. Daarna kan met hen de planning en het gesprek 
voorbereid worden. 
 
Het klankbordgesprek wordt gevoerd door K. van Laarhoven, A. van den Burgt, G. 
Rijkers, P. Beelen en W. Swinkels. P. Stawiarska voert het secretariaat. 
 

5.2 
 

Heidagen 4 en 5 april 2025 
Het programma is nagenoeg rond. 
In het ochtenddeel staat communicatie en mediatraining op de agenda. 
Het middagdeel moet nog definitief worden ingevuld. 
Het ochtendprogramma op zaterdag staat in het teken van het sociaal domein. 
Daarbij zullen ook medewerkers uit de ambtelijke organisatie aansluiten. 
 
Voor het avondprogramma vraagt W. Swinkels aan H. Borg of hij weer een pub quiz 
kan voorbereiden. 
 

5.3 
 

Informatieavond bezuinigingen (Geert Rijkers) 
G. Rijkers geeft een toelichting op het plan van aanpak dat eerder is gedeeld met de 
fractievoorzitters. 
Het college heeft het ook gezien en laat weten dat dit niet door het college opgepakt 
zal worden maar dat het een initiatief vanuit de raad zal moeten zijn. 
Het plan van aanpak is nog niet besproken met de fracties. Hoewel het initiatief als 
positief wordt ontvangen (proberen waard) zijn er ook wel twijfels (wat moet er 
besproken worden, wat ga je inwoners vertellen, wat gaat je doen met de informatie 
die wordt opgehaald). 
Het voorstel wordt aangehouden om het eerst te kunnen bespreken in de fracties, 
en het resultaat van een soortgelijke bijeenkomst in de gemeente Asten (op 3 april) 
af te wachten. 
 
In het volgende presidium wordt het voorstel opnieuw geagendeerd. 
 



 

6 
 

Concept agenda vergadering adviescommissie 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

7 
 

Evaluatie vorige commissievergadering/raadsvergadering 
Er zijn geen opmerkingen. 
 

8 
 

Projectgroep Gezag van de raad 
Voor de eerstvolgende vergadering van de adviescommissie zijn er vier 
aanmeldingen “Gast van de raad”. W. Swinkels en A. van de Burgt zullen hen 
ontvangen. 
 
Voor de eerstvolgende raadspagina (voor de adviescommissie van 1 april) is nog 
ruimte voor publicatie. Onderwerpen of suggesties daarvoor kunnen worden 
aangeleverd bij de griffie. 
 

9 
 

Rekenkamer 
De vacature voor de vacante plaats is gesloten. Er hebben zich 6 kandidaten gemeld. 
Op 26 maart zijn de gesprekken met geselecteerde kandidaten. 
 

10 
 

Werkgeverscommissie 
De werkgeverscommissie heeft een kandidaat geselecteerd voor de vacature 
raadsadviseur. Met hem is inmiddels een arbeidsvoorwaardengesprek gevoerd. De 
verwachting is dat de nieuwe raadsadviseur op 1 april kan starten. 
 

11 
 

Auditcommissie 
 

12 
 

Jaarplan & griffie 2025 
In de vorige vergadering van het presidium is afgesproken dat het jaarplan eerst in 
de fracties wordt besproken en vandaag opnieuw wordt geagendeerd. 
 

CDA Cranendonck heeft het nog niet besproken. De overige fracties hebben geen 
opmerkingen of aanvullingen. 
 
• P. Beelen heeft via e-mail gemeld dat er ook vanuit de fractie CDA Cranendonck 

geen opmerkingen zijn. 
 

13 
 

Voorbereidingen verkiezingen 
Over een jaar vinden de gemeenteraadsverkiezingen plaats. Ter voorbereiding 
hierop is contact geweest met I&A va de GRSA2 welke voorbereidingen hiervoor in 
hun planning is opgenomen. In het antwoord wordt gemeld dat vooralsnog dezelfde 
faciliteiten worden aangeboden als in de huidige raadsperiode. 



 

Om vast te stellen of dit in overeenstemming is met de wensen van de raad op basis 
van de ervaringen in de huidige raadsperiode wordt voorgesteld om binnen de 
fracties te bespreken of de voorgestelde voorzieningen voldoende zijn. Denk daarbij 
aan de de beschikbaar gestelde devices (iPad, of is een ander device wenselijk?), de 
werking van de aangeboden functionaliteiten (o.a. ibabs, Microsoft) en de 
ondersteuning door de Helpdesk. 
In de 2e helft van april is ook een overleg ingepland met de griffies van Heeze-
Leende en Valkenswaard waarop dit onderwerp ook op de agenda staat. 
 
Voor het zomerreces wordt nog een bijeenkomst ingepland met partijen die 
deelnemen aan de verkiezingen in 2026 om hen te informeren over de te volgen 
procedures. 
 

14 
 

Rondvraag & Mededelingen 
A. Van de Burgt vraagt of er na de eerder ontvangen mededeling van de poho al 
meer nieuws is over de bestuursovereenkomst met het COA. 
R. van Kessel geeft aan dat dit nog niet het geval is. 
 
P. Beelen vraagt of het mogelijk is om duidelijk te maken in ibabs welke stukken in 
een agenda op een later moment zijn toegevoegd. Ook de zoekfunctie in ibabs laat 
naar zijn mening te wensen over. 
 

15 
 

Sluiting 
K. van Laarhoven sluit de vergadering om 19.10 uur. 

 
 
Aldus vastgesteld door het presidium van de gemeente Cranendonck in de vergadering van 
22 april 2025. 
 
De griffier, 
Mr. P.J.F. Bemelmans 

De voorzitter, 
F.A.P. van Kessel  

 


